



wholly owned by :



Managed by MARINA PUTRAJAYA SDN. BHD.

IKLAN JAWATAN KOSONG DI MARINA PUTRAJAYA SDN. BHD. (MPSB)
(diuruskan sepenuhnya oleh Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj))

Bagi memenuhi aspirasi untuk menjadi produk pelancongan yang terbaik di Putrajaya, Marina Putrajaya Sdn. Bhd. (MPSB) yang merupakan Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj) yang menguruskan Cruise Tasik Putrajaya, Marina Putrajaya, Pusat Rekreasi Air Putrajaya dan Skyrides Festivals Park Putrajaya, sedang mencari calon-calon yang kreatif dan berinovasi untuk mengisi kekosongan jawatan dengan syarat/kelayakan seperti berikut:

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p>1. JURUTEKNIK (1 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM1,800.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Skop Kerja dan Tanggung Jawab</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu Penolong Pengurus Penyelenggaraan dalam kerja-kerja harian.: <ul style="list-style-type: none"> kerja-kerja penyelenggaraan berjadual; dan Kerja-kerja <i>trouble shooting</i>. Melaporkan sebarang kerosakan di premis Marina Putrajaya; Membantu memantau prestasi kontraktor-kontraktor penyelenggaraan MP dan KOSA serta premis-premis MPSB; Memantau dan melatih pekhidmat teknikal (Pembantu Teknik) dalam aspek-aspek yang berkaitan dengan penyelenggaraan. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya Diploma/Sijil Kejuruteraan M&E atau Elektronik dari IPTA yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon yang mempunyai pengalaman di dalam bidang penyelenggaraan enjin bot akan diberi keutamaan. <p>Lain-lain keperluan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sihat tubuh badan dan mempunyai BMI yang normal. Sanggup bekerja lebih masa selepas waktu pejabat/hujung minggu/Cuti Umum/bekerja mengikut shift.

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
	<ul style="list-style-type: none"> Mempunyai kenderaan sendiri.
<p>2. PEMBANTU KHIDMAT PELANGGAN (3 KEKOSONGAN) <u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM1,500.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Skop Kerja dan Tanggung Jawab</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu urusan yang berkaitan dengan pengoperasian Marina Putrajaya Sdn. Bhd seperti perkhidmatan pelanggan dan <i>ticketing</i>, kebersihan, keselamatan. Memeriksa dan memantau kawasan bertugas dari semasa ke semasa. Memastikan pengunjung menggunakan aset-aset syarikat difasiliti yang ditugaskan dengan cermat dan berhemah. Membantu Eksekutif dalam pengoperasian acara dan majlis. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya Diploma/Sijil Pengendali Acara dari IPTA yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon yang mempunyai pengalaman di dalam bidang pengendali acara akan diberi keutamaan. <p>Lain-lain keperluan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sihat tubuh badan dan mempunyai BMI yang normal. Sanggup bekerja lebih masa selepas waktu pejabat/hujung minggu/Cuti Umum/bekerja mengikut shift. Mempunyai kenderaan sendiri.
<p>3. PENGAWAL KESELAMATAN (6 KEKOSONGAN/LELAKI) <u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,300.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Skop Kerja dan Tanggung Jawab</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu urusan yang berkaitan dengan kawalan keselamatan pengoperasian dan aset Cruise Tasik Putrajaya, Marina Putrajaya, Kompleks Sukan Air Putrajaya dan Pusat Rekreasi Air Putrajaya. Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
	<ul style="list-style-type: none"> • Diberi keutamaan kepada pesara dan bekas tentera/polis. <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mempunyai kesihatan yang bagus. • Mempunyai fizikal yang cergas. <p>Tiada rekod jenayah.</p>
<p>4.PENGURUS JUALAN DAN PEMASARAN (2 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM2,500.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Skop Kerja dan Tanggung Jawab</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mendapatkan hasil jualan bagi sektor seperti sasaran yang telah ditetapkan oleh syarikat. • Mencari dan mendapatkan urusanniaga jualan secara agresif melalui '<i>cold calling</i>', '<i>networking</i>', '<i>research</i>', '<i>sales call</i>' dan sebagainya. • Berunding dengan pelanggan dan mewujudkan serta mengekalkan hubunganyang baik bersama pelanggan. • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Diploma dan Ijazah dalam Pemasaran. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya 1 tahun pengalaman dalam bidang jualan dan pemasaran. <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai personaliti yang menarik; • Mempunyai keyakinan dan kebolehan berkomunikasi dalam Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris dengan baik. • Sanggup bekerja di hujung minggu, shift, lebih masa dan dipanggil apabila diperlukan ketika cuti. • Mempunyai kenderaan sendiri.
<p>5. PEMBANTU AKAUN (KEKOSONGAN 1 ORANG)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,500.00 (Mengikut Pengalaman)</p> <p><u>Taraf:</u></p>	<p>Bidang Tugas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Melakukan tugas akaun penghutang dan akaun pemiutang. • Memastikan dokumen diterima seperti borang perolehan, inbois cukai dan tuntutan pekhidmat lengkap. • Berpengetahuan dalam merekod aliran tunai dan rekonsiliasi bank.

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
Tetap/Kontrak	<ul style="list-style-type: none"> • Kemaskini <i>Fixed Asset Register</i> dan <i>Staff Advance Report</i> secara bulanan. • Menyediakan baucar bayaran/<i>Payment Voucher</i> dan melakukan pembayaran secara berkala. • Melakukan tugas <i>ad-hoc</i> dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Diploma Perakaunan atau dalam bidang yang berkaitan. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya 1 tahun dalam bidang perakaunan. <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mempunyai kesihatan yang bagus. • Fasih bertutur dalam Bahasa Melayu dan English. • Boleh memandu dan mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal). • Boleh lapor diri dengan serta merta sekiranya dipanggil untuk bertugas. • Mempunyai semangat bekerja dalam pasukan.

Sekiranya anda memiliki kriteria-kriteria yang kami cari dan bersedia untuk bekerja dengan penuh dedikasi ke arah merealisasikan aspirasi kami, sila hantarkan *resume* ke **hr@cruisetasikputrajaya.com** dengan menyatakan jawatan yang dipohon di bahagian subjek e-mel. Hanya calon-calon yang disenarai pendek akan dihubungi.

Tarikh Tutup Permohonan: 16 September 2019 (Isnin)